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Dragi ieșeni,
 
Alături de Dumneavoastră, am acționat ca 
o ECHIPĂ și am reușit să transformăm Iașul 
într-unul din cele mai frumoase orașe ale 
României! 
Pe lângă proiectele locale și naționale, un 
rol esențial în schimbarea Iașului l-au avut 
FONDURILE EUROPENE.  
 
Cu bani de la Uniunea Europeană, am 
modernizat TRANSPORTUL în comun: am 
cumpărat tramvaie și autobuze noi, am 
schimbat căile de rulare și am redus 
poluarea, prin folosirea autobuzelor electrice. 
 
Tot cu fonduri europene, am investit în 
EDUCAȚIE: modernizăm școlile și construim 
grădinițe! 
 
Prin fonduri nerambursabile, avem grijă de 
SĂNĂTATEA noastră: începem construirea 
Spitalului Regional de Urgență la Iași, alături 
de Sala Polivalentă! 
 
Iașul este campion la atragerea de fonduri 
europene! În ultimii ani, peste 1 miliard de lei 
a ajuns la Iași, iar efectele investițiilor se văd 
peste tot. 

Dar putem mai mult! Prin echipa națională, 
alături de Guvernul și Președintele României, 
și prin echipa regională, alături  de 
parlamentarii și aleșii locali, Municipiul Iași 
devine o voce auzită în Europa!  

Alegerile din 9 iunie au miză foarte mare 
pentru Iași.  
 
În primul rând, vom alege echipa de 
europarlamentari care se va lupta pentru 
România în Parlamentul European.  
 
În al doilea rând, vom alege direct pe cei 
care vor avea responsabilitatea continuării 
proiectelor comunității ieșene. 
 
Iar nu în ultimul rând, vom alege echipa de 
consilieri care va munci alături de Primarul 
Municipiului Iași și de Președintele Consiliului 
Județean Iași. 
 
Sunt convins că vocea Iașului va deveni 
una cu adevărat puternică atunci când ne 
vom exprima pe un singur glas: primarul 
Municipiului Iași are nevoie de o echipă unită 
alături, la fel ca și președintele Consiliului 
Județean.

Proiectele cu adevărat mari se fac în ECHIPĂ!




